
 

 

 
 

 

 

         

  Jaarverslag 2022 



 

 

 

Voorwoord door voorzitter John Haverkort 
 

 

Beste leden, 

 

En alweer klinkt de vraag: ‘Schrijf je een voorwoord voor het 

jaarboekje?’ En even is de gedachte: ‘Nu alweer?’ En ja, het klopt… Er 

is alweer een jaar voorbij. Het lijkt of de jaren steeds sneller gaan. Of 

zou dat toch aan de leeftijd liggen, zoals sommigen zeggen.  

Al lijkt de tijd sneller te verstrijken, de zaken waar wij ons namens 

jullie voor inzetten, vragen soms om een lange adem.  

 

Maar wat doet Plaatselijk Belang dan precies?  

We zijn onder meer betrokken bij minder zichtbare zaken als 

woningbouw voor nu en de toekomst, en welke plek daarvoor wel of 

juist niet geschikt is. We zitten met gemeente Hardenberg aan tafel 

om er voor Dedemsvaart het beste uit te halen. Daarbij zorgt de 

opdracht om binnen de gemeente extra woningen te bouwen, waarbij 

Dedemsvaart op een groot aantal kan rekenen, en het stikstofprobleem 

wat hiervoor een belemmering kan zijn voor een uitdagende mix van 

factoren.  

Verder brengt extra bouwen nieuwe inwoners. Hiervoor moet ons dorp 

wel klaar zijn: er zijn goede wegen, fietspaden en recreatie-

mogelijkheden nodig. Ook dit heeft onze aandacht. We willen een mooi 

dorp, waar het goed toeven is. Belangrijk hierbij is de vergroening van 

het centrum. Waarbij het soms ook even wennen is dat de ruimte 

anders wordt ingedeeld.  

De groene inrichting van de Julianastraat is een voorloper op de nieuwe 

centrumvisie waarin de vraag wordt gesteld waar we naar toe willen 

werken: hoe zien ondernemers en inwoners het centrum voor de 

komende 10 jaar. Willen we een groen gebied dat gezelligheid 

uitstraalt en waarin winkelen hand in hand gaat met meer ruimte voor 

langzaam verkeer en het creëren van een winkelbeleving of is er 



 

 

behoefte aan veel parkeerruimte zodat op drukke momenten snel de 

boodschappen kunnen worden gedaan. Worden deze belangen als 

tegenstrijdig ervaren of kunnen ze prima samengaan? Dit is iets waar 

momenteel volop aan wordt gewerkt. Hierbij is jullie stem belangrijk. 

Gelukkig zijn er ook zichtbare en/of binnenkort zichtbare zaken 

waarvoor PBD zich volop heeft ingezet: de wandelstrook voor het ‘Olde 

Postkantoor’, een vrij liggende fietsbrug in de Mien Ruyslaan ter hoogte 

van de Jonkerswijk en nieuwe toiletvoorzieningen bij de Kotermeerstal 

met misschien wel een vernieuwde kiosk zijn hiervan voorbeelden.  

 

Ook de komende tijd staan er genoeg zaken op onze meestal te volle 

agenda. Zo organiseren we in mei een avond voor alle Plaatselijke 

Belangen verenigingen binnen de gemeente Hardenberg, werken we 

aan een grote informatieavond voor nieuwe inwoners van ons dorp en 

mogen we een mooie rol spelen in de ontwikkeling van de 

Kotermeerstal. Verder willen we zoveel mogelijk namens onze leden 

en dus de inwoners van Dedemsvaart spreken en willen wij vaker jullie 

mening vragen. Dit deden we onlangs via een flyer. Maar dit kan 

eenvoudiger als we jullie kunnen mailen. Tot slot zetten we ons in om 

ook voor jongeren een aantrekkelijke partij en klankbord te zijn. 

 

Zo vliegt een jaar voorbij. En is er opnieuw de jaarlijkse 

ledenvergadering. Waarin we vanavond afscheid nemen van drie 

actieve leden: in totaal verlaat er 14 jaar ervaring het bestuur. Wij 

bedanken Evelien, Patricia en Peter voor hun inzet en betrokkenheid. 

We hopen dat ze zich betrokken blijven voelen bij plaatselijke 

aangelegenheden. Gelukkig mogen we ook twee verkiesbare 

Dedemsvaarters voorstellen: Marlies Hofman en Cisca Scholing willen 

ons bestuur komen versterken. Als zij gekozen worden, kunnen we een 

mooi en goed vervolg geven aan dit jaar. Een vervolg waarin wij ons 

blijven inzetten voor het plaatselijke belang van Dedemsvaart en haar 

inwoners. 

 

Een vriendelijke groet namens het bestuur, 

 

John Haverkort,   

voorzitter 



 

 

  

Uitnodiging voor de ledenvergadering 
 

 

Het bestuur van Vereniging Plaatselijk Belang Dedemsvaart en 

omgeving nodigt haar leden uit voor de jaarlijkse Algemene 

Ledenvergadering van de vereniging. Deze ledenvergadering vindt 

plaats op woensdag 5 april 2023, in Multi Functioneel Centrum De 

Baron, Julianastraat 54 te Dedemsvaart. De vergadering begint om 

19.30 uur. De koffie staat klaar vanaf 19.15 uur. 

 

 

AGENDA 

 

 Opening van de jaarvergadering door de voorzitter  

 Ingekomen stukken en mededelingen 

 Notulen jaarvergadering 2022 en sociaal verslag 2022 

 Verslag van de penningmeester  

 Verslag van de kascontrolecommissie 

 Bestuursverkiezing: 

• tussentijds aftredend: Peter Schlepers 

• aftredend en niet herkiesbaar:  

Patricia Nanning en Evelien Hulter 

• aftredend en herkiesbaar: John Haverkort 

• verkiesbaar: Marlies Hofman en Cisca Scholing 

 Rondvraag (vragen kunnen ook per mail worden doorgegeven 

via info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl) 

 Afsluiting van de jaarvergadering door de voorzitter 

 

Pauze 

 

Toelichten lopende zaken en bespreken van door leden 

aangeleverde zaken die onze aandacht verdienen. Daarna is er 

gelegenheid elkaar informeel te ontmoeten. 



 

 

 

Bestuurssamenstelling 2022 
 

 

In 2022 werd het bestuur van Vereniging Plaatselijk Belang 

Dedemsvaart en omgeving gevormd door leden: 

 

 

John Haverkort (voorzitter) 

Patricia Nanning (penningmeester) 

Evelien Hulter (secretariaat) 

Ada Ruitenberg 

Peter Schlepers 

Pier Mijnheer 

Wim Kloek 

Edwin Moes 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

Doelstellingen van de Vereniging 
 

 

► De vereniging heeft geen binding met een politieke, kerkelijke  

  of maatschappelijke stroming. 

► De vereniging bevordert het algemeen welzijn van de 

inwoners van Dedemsvaart en omgeving door het kritisch 

volgen van het beleid van de overheden, speciaal die van de 

plaatselijke overheid. 

► De vereniging treedt op als overlegorgaan. 

► De vereniging werkt samen met organisaties met een zelfde 

          doelstelling. 

► De vereniging houdt jaarlijks, uiterlijk zes maanden na afloop 

          van het verenigingsjaar, een algemene ledenvergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Lidmaatschap 
 

 

Mogen wij je emailadres? 
 

Voor het actueel houden van onze ledenadministratie én omdat we je 

via mail eenvoudiger kunnen bevragen en informeren over lopende 

zaken, vragen we je om je emailadres. Wil je deze doorgeven via 

info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl Alvast bedankt daarvoor! 

 

 

Nog geen lid? Nieuwe leden zijn altijd welkom! 
 

Voor € 4,50 per jaar ben je lid van Vereniging Plaatselijk Belang 

Dedemsvaart en Omstreken. Deze contributie innen wij via een 

automatische incasso.  

 

Wil je lid worden? Dat kan op de volgende manieren: 

• Bel Hanneke van Dijk (ledenadministratie), telefoonnummer 

06 33 85 06 46. Hanneke stuurt je dan een aanmeldformulier. 

• Vul het contactformulier op onze website in 

(www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl), dan stuurt Hanneke 

je een aanmeldformulier. 

• Mail ons secretariaat (info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl),  

dan stuurt Hanneke je een aanmeldformulier. 
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Verslaglegging Ledenvergadering  
 

 

Verslag van de Algemene Leden Vergadering van Vereniging 

Plaatselijk Belang Dedemsvaart en omgeving 

op woensdag 30 maart 2022, vanaf 19.30 uur  

in Multi Functioneel Centrum De Baron in Dedemsvaart 

 

1. Opening door voorzitter John Haverkort 

De voorzitter heet de aanwezige leden, en de afgevaardigden van pb-

en en gemeente welkom. Van het bestuur zijn Peter Schlepers en Wim 

Kloek afwezig met kennisgeving. Van de kascontrolecommissie is Han 

Rooth afwezig met kennisgeving. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen:  

Net voor de vergadering is er een brief bezorgd bij het MFC De Baron. 

In deze brief bedankt een inwoner van Dedemsvaart PBD voor haar 

inzet bij het verlagen van een deel van de stoep naast De Baron. De 

inwoner kan nu weer zelfstandig naar De Baron. 

  

3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 26-10-21 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Statutenwijziging (vanwege WBTR) 

De statutenwijziging is akkoord. 

Er wordt gevraagd wat WBTR betekent. WBTR staat voor Wet Bestuur 

en Toezicht Rechtspersonen. Uit deze wet vloeit een wettelijke 

verplichting voor verenigingen en stichtingen voort. Deze wet is sinds 

1 juli 2021 van kracht. Niet voldoen aan de wettelijke verplichting kan 

gevolgen hebben voor de bestuursleden persoonlijk, dat wil zeggen dat 

de bestuursleden hoofdelijk persoonlijk aansprakelijk kunnen worden 

gehouden als er bestuurlijk iets mis gaat. 

 



 

 

5. Financiën door penningmeester Patricia Nanning: 

De resultatenrekening van boekjaar 2021 en de begrotingen van 

boekjaren 2021 en 2022 worden op de beamer getoond. 

- resultatenrekening en verantwoording financiën 2021 

De penningmeester geeft een toelichting op de 

resultatenrekening. De resultatenrekening roept geen vragen op. 

- begroting 2022 

Waarom staat er zo’n groot bedrag begroot bij ‘ledenbestand 

opschonen en werven’? Omdat we dit jaar willen investeren in het 

werven van leden. Hiervoor is onlangs een werkgroep binnen het 

bestuur gevormd.   

- verslag kascontrolecommissie, en het afscheid en de benoeming 

van leden van de kascontrolecommissie 

Han Rooth en Jan Ruitenberg hebben steekproefsgewijs de 

kascontrole uitgevoerd. Han Rooth kon vanavond niet aanwezig 

zijn. Jan Ruitenberg verklaart dat ze geen oneffenheden hebben 

gevonden in de administratie en ze stellen voor de penningmeester 

en bestuur decharge te verlenen. Dit voorstel wordt beantwoord 

met een instemmend applaus. 

  

De voorzitter bedankt de leden van de kascontrolecommissie voor 

hun werkzaamheden. Omdat Han Rooth twee keer een kascontrole 

heeft uitgevoerd, eindigt zijn deelname aan de commissie. De 

kascontroleurs voor het boekjaar 2022 zijn Jan Ruitenberg en Maus 

Westerbaan. 

 

6. Bestuursleden 

Aftredend en herkiesbaar zijn: Pier Mijnheer en Ada Ruitenberg.  

Hoewel zij nog maar twee jaar deel uitmaken van het bestuur, loopt 

de termijn van Ada en Pier af. Dit komt doordat zij de lopende termijn 

van degenen die ze opvolgden, hebben volgemaakt. 

Het voorstel voor de herbenoeming van Pier en Ada wordt beantwoord 

met een instemmend applaus.  

 

7. Sociaal jaarverslag 

In het jaarboekje 2021 staat een sociaal jaarverslag. De voorzitter 

neemt dit verslag door. Hierover worden verschillende vragen gesteld. 

- Kan er iets meer verteld worden over de Centrum Ontwikkeling 

Dedemsvaart? 



 

 

PBD zit samen met DMC en gemeente aan tafel. PBD denkt mee 

over ontwikkelingen die het centrum van Dedemsvaart betreffen.  

- Welke bedrijven verhuizen binnen de Julianastraat?  

Hierover kan nu nog niets gezegd worden. Dit is overigens 

slechts één van de onderwerpen die  worden besproken; het 

overleg Centrum Ontwikkeling Dedemsvaart heeft een bredere 

agenda. Het vergroenen van de Julianastraat – waarvoor 

projectgroep Dedemsvaart Groen in het leven is geroepen – 

bijvoorbeeld, staat erop. Onderwerpen als zwerfafval in de 

Julianastraat en een voetgangersdoorsteek ter hoogte van het Olde 

Postkantoor zijn onderwerpen die door PBD worden ingebracht en 

opgepakt.  

- Hoe zit het met het parkeren op De Markt? Dit kwam al vaker ter 

sprake en de situatie is nog ongewijzigd. 

De parkeersituatie op De Markt houdt de aandacht van PBD. Er 

is een plan voor schuin parkeren ontwikkeld. Dit plan kan echter 

niet uitgevoerd worden zolang de bevoorrading van de Action via 

De Markt gaat. Er is voorgesteld om De Markt te verdelen in twee 

delen en alvast één deel van schuine parkeerplaatsen te voorzien. 

Dit voorstel wordt niet gesteund door de gemeente. 

- Er wordt aangegeven dat het bestrijdingsmiddel dat wordt gebruikt 

voor de bestrijding van de eikenprocessierups de lucht wordt 

ingespoten. Dit is ongezond. Daarnaast wordt het middel misschien 

sneller afgebroken dan andere middelen, maar milieuvriendelijk is 

het middel niet. Als de rupsen er dood aangaan, gaan ook de vogels 

die de rupsen eten er dood aan. 

PBD heeft meteen na het spuiten contact opgenomen met de 

gemeente omdat mensen door een mist moesten fietsen tijdens het 

spuiten. De gemeente heeft PBD verzekerd dat het gebruikte 

middel ongevaarlijk is voor mensen en voor andere dieren dan 

rupsen. PBD houdt aandacht voor het bestrijden van de 

eikenprocessierups en de middelen die worden gebruikt.  

Biodiversiteit heeft eveneens de aandacht van PBD. We wachten op 

een nieuwe contactpersoon bij de gemeente die gaat over 

biodiversiteit. 

- Hoe staat het met de groenvoorziening/-onderhoud. Er is een tijd 

geleden een overleg met de gemeente geweest en de aanwezigen 

(waaronder de vrager) wachten nog steeds op een uitslag hiervan. 

PBD heeft vorige week met de gemeente gesproken over het 

groenonderhoud. De gemeente heeft al eerder aangegeven dat het 



 

 

groenonderhoud vorig jaar niet goed verlopen is. In het gesprek 

van vorige week hebben we onze zienswijze gegeven. 

- Op Rozenheim zouden zes mensen moeten werken om het onkruid 

te wieden. Het zijn er slechts twee. Met twee mensen kun je niet 

het werk van zes mensen uitvoeren. Het onkruid tiert welig. 

PBD weet hiervan en heeft hierover gesproken met de 

gemeente. De gemeente gaf aan dat het niet ging op Rozenheim 

als zou moeten. Het heeft hun aandacht en dit voorjaar al zou er 

verandering te zien moeten zijn. 

- Ook in de Lijsterstraat stond het onkruid vorig jaar kniehoog. Bij 

het maaien – uiteindelijk – liep de kneuzer die hier aan te pas moest 

komen, vast. Een snoeimachine, vervolgens, maakte diepe sporen 

en liet het snoeiafval liggen. Tot slot lukte het ook met een 

zitmaaier niet één en ander op orde te krijgen. Het gebruikte 

materiaal is vaak veel te groot voor het stuk waarop het onderhoud 

wordt gepleegd. Er wordt hierdoor veel vernield. 

PBD was op de hoogte van het verwaarloosde stuk gras aan de 

Lijsterstraat. In het gesprek met de gemeente vorige week bleek 

dat medewerkers in de veronderstelling verkeerden dat het veld 

zou verdwijnen, waardoor er geen onderhoud werd gepleegd. Het 

veld wordt weer opgenomen in het onderhoudsplan. 

Bewoners kunnen het bij de gemeente melden als het 

groenonderhoud te wensen overlaat. Het is overigens de bedoeling 

dat op den duur het langere gras doorweven wordt met bloemen. 

PBD denkt dat biodiversiteit een verzorgde uitstraling van het dorp 

niet in de weg staat. Grassen en bloemen kunnen uitbundig groeien 

en bloeien als er een strook gemaaid gras omheen ligt. Dit heeft 

PBD ook doorgegeven in haar gesprek met groenbeheer. 

PBD evalueert op een later moment, met dezelfde persoon van 

groenbeheer als waarmee zij vorige week het gesprek voerde, het 

groenonderhoud. 

- Is het Infohuis ontstaan uit de projectgroep Dedemsvaart In 

Verbinding? 

Ja, dat klopt. 

- Is er een nieuw Dorpsplan? 

Nee. Wel is het oorspronkelijke Dorpsplan samengevat in een 

2.0-versie. Dit was een eis van de provincie om in aanmerking te 

kunnen komen voor subsidie voor het vergroenen van de 

Julianastraat/projectgroep Dedemsvaart Groen. 



 

 

- Schuift PBD aan bij de voetbal om mee te kijken naar de locaties 

voor het voetbalveld en naar veranderingen rond de 

Kotermeerstal? 

Er zijn twee sporen uitgezet door de gemeente: 1. 

Veranderingen op de Kotermeerstal. 2. De voetbalvereniging moet 

een locatieonderzoek doen. Daarbij moet ze onder andere PBD 

betrekken. Het onderzoek moet in september af zijn. De 

voetbalvereniging heeft PBD nog niet gevraagd mee te denken. 

- Kan PBD zich niet melden bij de voetbalvereniging? 

Als we niet benaderd worden, zullen we ons op enig moment 

melden. Echter, dat doen we niet direct. De voetbalvereniging moet 

ook de kans krijgen belangenpartijen uit te nodigen – zoals 

genoemd door de gemeenteraad. 

- Hoe staat het met de leefbaarheid in onze dorpskern; 

kunnen/willen grote bedrijven zich met steun van de gemeente 

vestigen buiten de kern zodat hier woningbouw kan komen? 

Deze gedachte is bekend bij de gemeente. Tijdens besprekingen 

omtrent het woningconvenant komen dit soort onderwerpen ook 

aan de orde. Dit zijn lange termijnprocessen. 

 

8. Rondvraag 

- De parkeerplaats bij de Kotermeerstal ligt vol modder. Kan deze 

verhard worden? Gebruik desnoods de oude stenen uit de Molstraat 

hiervoor. 

De gemeente heeft al eens aangegeven dat deze parkeerplaats 

onverhard blijft. Er zijn betonblokken neergelegd om het bochten 

rijden met auto’s tegen te gaan. Dit lijkt een onvoldoende 

maatregel. We nemen de vraag mee. 

- Is er een jongerenwerker in Dedemsvaart? En zo ja, voor hoeveel 

uren? 

Er is een jongerenwerker. Hoeveel uren van haar tijd ze in 

Dedemsvaart werkt, weet PBD niet. Het klopt dat ze taken heeft in 

meerdere dorpen. 

- Blijft er wel voldoende tijd over dan, voor de jongeren in 

Dedemsvaart? 

Dat weet PBD niet. Wel is er onlangs door enkele bestuursleden 

een werkgroep gevormd die probeert ook jongeren te betrekken bij 

ons bestuur of in ieder geval te betrekken bij activiteiten. In dit 

proces zoeken we contact met De Stuw en de jongerenwerker.  



 

 

- Is er nog steeds om de drie jaren een wegenonderhoudsplan? De 

Magnolia is toe aan onderhoud. 

Ja, dat is er nog steeds. In mei/juni wordt een nieuw plan 

verwacht. Als PBD kijken we naar de lijst van de gemeente. 

Daarnaast leggen we onze eigen lijst. 

- Ik mis vanavond ideeën over duurzaamheid. Na de pauze was een 

mooi moment geweest om het woord te geven aan iemand van de 

gemeente over dit onderwerp. Enige uitleg over hoe de gemeente 

hierin staat, is welkom. 

Door de coronamaatregelen vonden de afgelopen twee ALV’s 

laat in het najaar plaats. Bij de versoepelingen onlangs, bleek de 

bestuurswens om de ALV weer op de gebruikelijke tijd te houden 

groot. Het was te kort dag om nog sprekers te benaderen voor na 

de pauze. We nemen de suggestie mee. 

- Welke nieuwe initiatieven zijn/worden er opgestart? 

Voor PBD zijn dat de volgende: onderzoeken wat er leeft onder 

de jeugd, gezamenlijk overleg PB-en organiseren, in samenwerking 

met verenigingen in Dedemsvaart de nieuwe inwoners uitnodigen 

voor een welkomstavond, en contacten opbouwen met 

buurtverenigingen. 

Algemeen: er is een prachtige nieuwe wandelroute ontwikkeld voor 

Dedemsvaart, de Meerpalenroute. De wordt op 16 april a.s. in 

gebruik genomen. Door het scannen van een code, kunnen 

wandelaars verhalen beluisteren. 

- Op de evenementenagenda van Hardenberg ontbreekt de 

Dedemsvaria. 

PBD heeft gehoord dat de Dedemsvaria doorgaat. Maar dat is 

onlangs besloten, dus misschien was het toen al te laat om de 

activiteit aan te melden voor de kalender? 

 

9. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor haar/zijn aanwezigheid en 

inbreng. Na de vergadering is er gelegenheid elkaar te ontmoeten in 

het grandcafé. De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

Voorzitter:    John Haverkort 

Secretariaat/notulist: Evelien Hulter 

 

 



 

 

 

 

Sociaal jaarverslag 2022: 
verslaglegging van ontwikkelingen in 
Dedemsvaart en de rol van Vereniging 
Plaatselijk Belang en Omgeving daarin 
 

 

Vergaderingen en inloopspreekuren 2022 

In 2022 hebben we 11 bestuursvergaderingen gehad. Daarnaast 

hebben we nog een paar extra bestuursbijeenkomsten georganiseerd 

om meer aandacht aan een paar thema’s te kunnen besteden.  

Het inloopspreekuur is meerdere keren bezocht. Fijn om te constateren 

dat ook een aantal inwoners van ons dorp gebruik heeft gemaakt 

van het contactformulier dat op onze website is te vinden. Ook waren 

we telefonisch te bereiken. 

De aangedragen onderwerpen bespraken we vervolgens in de 

vergadering en we ondernamen, indien nodig, actie. Soms wezen we 

de mensen erop dat zij zelf contact op kunnen nemen met de gemeente 

en hun klacht daar kunnen melden. 

 

Onder meer de volgende onderwerpen kwamen tijdens de 

vergaderingen aan de orde: 

-  Statutenwijziging i.v.m. WBTR, bekrachtigd in ALV 2022 

-  Bijeenkomst over samenwerking met de gemeente, aan de orde 

   kwam o.a. 

o Communicatie tussen PBD en gemeente 

o Magazine voor Dedemsvaart 

o Gebiedswethouder wil beter zichtbaar zijn 

-  Eventuele verplaatsing sportpark De Boekweit 

-  Kotermeerstal 

o Motie / ideeën 



 

 

o Sanitaire voorzieningen 

o Onderhoud 

o Pumptrackbaan 

o Hondenlosloopveld 

-  Woningbouwconvenant 

-  Verkeersveiligheid: 

o snelheid 

o aanpassingen Wilhelminastraat 

o voetpad voor ‘Olde Postkantoor’ (Bella Roma) 

o oversteek kinderboerderij 

-  Regiegroep Dedemsvaart in Verbinding, Infohuis 

-  Samen met PSD en DMC: Dedemsvaart op de kaart en  

   Meerpalenroute 

-  Maaibeleid, groenbeheer, groenoverlast, onverzorgde straten 

-  Zwerfafval, horeca afval 

-  Zaad- en pakschuur Mien Ruys 

-  Collegebezoek 

-  Centrumplan Dedemsvaart 

-  Jongeren bij PBD betrekken 

-  4 mei herdenking 

-  AED’s 

-  Verlichting buitengebied 

-  Waterornament 

 

Een aantal onderwerpen lichten we hieronder nader toe. 

 

 

AED’s 

Gemeente Hardenberg heeft stichting Hartveilig gevraagd de regie te 

nemen bij de plaatsing en aanschaf van AED’s binnen de gemeente. 

Aan PBD is gevraagd een actieve rol te spelen waar het gaat om 

aanschaf en dergelijke in Dedemsvaart. 
In onze gemeente is gebruikelijk dat de eigenaren van de AED’s ook 

het onderhoud voor hun rekening nemen. Omdat niet bekend is wie de 

AED’s in het verleden hebben aangeschaft, worden niet alle AED’s 

onderhouden. Vervolgens zijn deze AED’s niet meer inzetbaar. Dit is 

zorgelijk. Daarnaast is zorgelijk dat door deze ‘particuliere’ aanschaf 

de spreiding van AED’s over ons dorp niet optimaal is. 
PBD vindt het ongewenst dat aanschaf, onderhoud en spreiding van 

AED’s afhangt van de financiële draagkracht in een buurt of van de 



 

 

initiatieven van haar bewoners. PBD denkt dat de gemeente hierin een 

verantwoordelijkheid heeft en heeft dit aangegeven bij gemeente 

Hardenberg. De gemeente staat open voor een gesprek hierover. Het 

is de bedoeling dat dit gesprek in maart 2023 plaatsvindt. 

 

 
Biodiversiteit 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vervolg in 2023 

In maart spraken gemeente en PBD 

met elkaar: het signaal van PBD wordt 

voorgelegd aan de raad. 



 

 

Centrumvisie Dedemsvaart – Dedemsvaart Groen 

Samen met een aantal mensen van de gemeente en van de DMC zitten 

twee mensen van ons bestuur regelmatig om tafel om te praten over 

de ontwikkelingen in het centrum van Dedemsvaart. In 2022 zijn de 

eerste contouren besproken van plannen voor het centrum. Begin 2023 

is er een bijeenkomst gepland waar betrokken inwoners van ons dorp 

hun ideeën en bevindingen kunnen uiten. Wij blijven aangehaakt en 

volgen de ontwikkelingen. Duidelijk is al wel dat Julianastraat noord 

steeds minder een winkelgebied is. ‘Dedemsvaart Groen’ heeft samen 

met ‘bureau Mien Ruys’ plannen gemaakt voor meer vergroening van 

dit gebied.  

 

 

 

Collegebezoek 

Op 4 november bracht het college samen met een aantal medewerkers 

en twee politieagenten een bezoek aan Dedemsvaart. Na de ontvangst 

in De Baron maakten we een wandeling door het centrum van het dorp. 

Allerlei thema’s en situaties zijn besproken. Onveilige situaties hebben 

we laten zien en ook ging het over projecten die binnenkort starten. 

Weer terug in De Baron spraken we verder over de communicatie, 

ontwikkelingen in het Centrum, Kotermeerstal, enz. Het is goed om 

elkaar periodiek op deze manier te ontmoeten. 

 

Contact met de gemeente 

Regelmatig zijn er contacten met de gemeente. Soms op collegeniveau 

en regelmatig met medewerkers. Zo’n 10 keer per jaar is er overleg 

met onze contactambtenaar. In dit overleg komen allerlei zaken aan 

de orde. Dit contact draagt eraan bij dat onderwerpen snel bij de 

Vervolg in 2023 

Onlangs is de eerste fase van het plan 

om de Julianastraat te vergroenen 

uitgevoerd. 

Vanavond is er ook een inloop over de 

Centrumvisie voor ons mooie 

Dedemsvaart in De Gashouder. 



 

 

betreffende persoon terecht komen en daardoor snel behandeld 

kunnen worden.  

 

Hondenpoep 

We ontvingen veel klachten 

over hondenpoep die niet 

wordt opgeruimd. 

Alleen op hondenuitlaatstroken 

hoeft de poep niet opgeruimd te 

worden. In alle andere gevallen 

wel. 

Op de website van de gemeente 

kunt u zien waar de honden- 

uitlaatstroken gesitueerd zijn. 

 

Horeca afval Julianastraat 

In het jaar 2022 kwamen er meerdere klachten binnen over het 

achtergelaten afval in de Julianastraat na de horecanachten. Hierover 

hebben we gesprekken gevoerd met o.a. een ondernemer, een 

horecavertegenwoordiger en een bewoner. Ook zijn er gesprekken 

geweest met enkele horeca-ondernemers. Eveneens is de gemeente 

Hardenberg hiervan in kennis gesteld. Er wordt gekeken of het 

plaatsen van enkele vuilnisbakken het probleem kan verminderen. 

Onze indruk is dat de laatste maanden dit probleem sterk is 

verminderd. 

 

 

 

Jongeren betrekken bij het werk van PBD 

Het is niet eenvoudig jongeren te activeren om met ons mee te denken. 

Twee leden van het bestuur hebben regelmatig contact met de 

Vervolg in 2023 

In april staat een gesprek gepland met 

enkele gemeentemedewerkers. Horeca 

afval is een thema dat onze aandacht 

houdt. 



 

 

jongerenwerker van de Stuw. We hebben een bezoek gebracht aan het 

Vechtdal College en de Zeven Linden. We hopen dat deze 

kennismaking er toe zal leiden dat samen met de jongerenwerker 

wegen worden gevonden om elkaar te helpen. 

 

  
Kotermeerstal 

De Kotermeerstal kwam regelmatig aan de orde in onze vergaderingen. 

Positief te noemen is de aanleg van het hondenlosloopveld en de 

pumptrackbaan als gevolg van particuliere en verenigingsinitiatieven. 

We hebben de indruk dat beide plekken veel bezocht worden. Samen 

met de speelvoorziening aan de zuidkant van het gebied is er al een 

gevarieerd aanbod. 

In een motie van de gemeenteraad is aan het gemeentebestuur 

opgedragen om samen met o.a. PBD en inwoners van Dedemsvaart te 

kijken naar mogelijkheden om dit gebied en de nabije omgeving 

aantrekkelijker te maken. Verwacht wordt dat begin 2023 de 

besprekingen hierover vaster vorm krijgen. We zijn benieuwd naar de 

verdere ontwikkelingen. 

De gemeente heeft toegezegd dat de sanitaire voorziening aangepast 

zal worden, zodat aan voorwaarden die hiervoor gelden wordt voldaan. 



 

 

Bij ons zijn ook regelmatig opmerkingen gemaakt over de staat van 

onderhoud van de Kotermeerstal. We zijn hierover in gesprek met de 

gemeente en er zijn afspraken gemaakt. We houden de vinger aan de 

pols. 

 

 

 

Maaibeleid 

In de afgelopen jaren veranderde het maaibeleid ten gunste van de 

biodiversiteit. Er zijn vervolgens veel opmerkingen bij ons binnen 

gekomen over dit maaibeleid waaronder de opmerkingen dat alles er 

zo onverzorgd uitziet en soms gevaarlijke situaties kan opleveren. In 

het kader hiervan heeft Plaatselijk Belang contact gezocht met de 

desbetreffende ambtenaar. In een gesprek met deze ambtenaar zijn 

diverse knelpunten besproken en tips aan de hand gedaan. Daarnaast 

was er een uitleg van de ambtenaar over de werkwijze, wat ons meer 

duidelijkheid gaf. De ambtenaar heeft in navolging van het gesprek 

ons op de hoogte gehouden en het was duidelijk dat er ook wat mee 

werd gedaan. 

 

Regiegroep Verbinding / Infohuis 

De regiegroep Verbinding is in 2022 een aantal keren bij elkaar 

geweest.  

In 2021 is onder meer geconstateerd dat eenzaamheid veel voorkomt, 

mede als gevolg van corona. In 2022 heeft dit ook bij de verschillende 

instanties aandacht gehad. De gemeente Hardenberg heeft het 

onderwerp ook op de agenda en het Actieplan tegen eenzaamheid 

gepresenteerd. 

Er waren twee ontbijtsessies met het doel meerdere partijen samen te 

brengen om zich samen sterk te maken voor de leefbaarheid en het 

welzijn van inwoners van ons dorp. 

Op donderdagavond 23 februari 2023 

vond de eerste inloopavond plaats voor 

de verkenning van de 

recreatieve mogelijkheden bij de 

Kotermeerstal. 



 

 

Het Infohuis voorziet duidelijk in een behoefte. Veel mensen weten het 

te vinden. In 2022 is een convenant / samenwerkingsovereenkomst 

getekend door de verschillende partijen: (Samen Doen Hardenberg, 

Bibliotheek Hardenberg, Woningcorporatie Vechtdal Wonen, De Stuw 

en Plaatselijk Belang Dedemsvaart). Samen met de financiële 

afspraken geeft dit garanties voor de komende jaren. 

 

Verkeersveiligheid 

Snelheid  
Via het contactformulier 

ontvangen wij regelmatig 

meldingen en klachten 

over gemotoriseerde 

voertuigen waarmee zowel 

binnen als buiten de 

bebouwde kom te snel zou 

worden gereden.  

In overleg met de 

gemeente Hardenberg zijn 

er kantradars geplaatst 

voor het meten van de 

gereden snelheid. De 

resultaten worden na afloop gedeeld met de aanvragers. Snelheid van 

het verkeer zal ook in de toekomst de nodige aandacht blijven vragen. 

 

Wilhelminastraat 

In juli 2022 kregen wij via het contactformulier een melding van 

bewoners aan de Wilhelminastraat. Het autoverkeer, rijdende in de 

richting van Langewijk, zou zeer veelvuldig over de stoep rijden nabij 

de kruising met de Prins Bernhardstraat.  Over deze situatie hebben 

wij contact gezocht met de gemeente.  

Tijdens een bezoek op locatie werd duidelijk dat deze melding terecht 

was. Gemeente Hardenberg heeft vervolgens op 12 december 2022 op 

deze locatie diamantkoppaaltjes geplaatst langs het. De aanwonenden 

gaven aan zeer tevreden te zijn met deze oplossing  en dat de 

verkeersveiligheid was verbeterd. 

 

De Wisseling 

Tijdens het realiseren van het ‘shared space-gebied’ is bij de Wisseling, 

ter hoogte van ‘Het Olde Postkantoor’, een onveilige situatie ontstaan 



 

 

voor de voetgangers die via de Wisseling naar de Hoofdvaart willen 

lopen omdat het terras van het ‘Olde Postkantoor’ werd doorgetrokken 

tot de rijbaan van de Wisseling.  

Het grondgebied van dit terras is grotendeels eigendom van gemeente 

Hardenberg. In overleg met de gemeente wordt deze situatie 

gewijzigd. Voor de voetgangers zal er een doorsteek op het  

terras worden gemaakt. 

 

 

 

Doorsteek Langewijk ter hoogte van de kinderboerderij 

Via buurtbewoners kwamen er meldingen binnen over met name 

schooljeugd die, na afloop van gymnastieklessen in ‘De Citadel’, aan 

de verkeerde zijde van de Langewijk terugfietsten naar hun school. 

Samen met de gemeente is de situatie op locatie bezocht. Besloten is 

om de betreffende doorsteek in de middenberm van de Langewijk aan 

te passen. De aanpassing wordt in de eerste helft van 2023 

gerealiseerd. 

 

 

Woningbouwconvenant / planning woningbouw  

Periodiek wordt vanuit de gemeente met 

PBD overleg gepleegd over de woningbouw 

in de komende periode. In een convenant 

zijn afspraken hierover vastgelegd. Het 

jongste 5-jarige convenant is in februari 

2022 getekend door de gemeente en PBD.  

Hoewel het convenant ruimte bood om 

extra te bouwen, ondervonden we ook in 

ons dorp enige hinder van de 

bouwperikelen die spelen in ons land. Zo 

stagneerde de bouw op het voormalig 

terrein van de bibliotheek. Op Bransveen 

Vervolg in 2023 

Halverwege maart is de aanpassing 

uitgevoerd. 



 

 

echter werd druk gebouwd. En ook in de Julianastraat was volop 

activiteit. Hier werden enkele winkelruimtes omgebouwd naar 

woonruimte.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vervolg in 2023 

In mei wordt het gesprek tussen 

gemeente en PBD voortgezet. We 

verwachten dan te spreken over 

mogelijke plekken in of aan de rand 

van ons dorp die voor woningbouw in 

aanmerking zouden kunnen komen. 



 

 

 
 

www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl 

 

http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/

